

Siemens Hong Kong donates to fight against COVID-19

- **Siemens Hong Kong raises over HK\$150,000 in donations to support the Caring Hands initiative**
- **Funds donated to St. James Settlement to provide food assistance to the community**
- **Siemens' COVID-19 aid fund was set up in April by Siemens' Management Board with the participation of 40 countries**

In support of the COVID-19 aid fund set up by Managing Board of Siemens AG in April, Siemens Limited has contributed to the worldwide Caring Hands initiative in collaboration with various Siemens companies in Hong Kong. As of late July, over HK\$150,000 in donations were jointly contributed by Siemens Limited, Siemens Mobility Limited, Siemens Industry Software Limited and Siemens Energy Limited, to help people in Hong Kong who have been affected by the COVID-19 pandemic.

'Siemens and Hong Kong have stood together, sharing a rich history of more than 30 years. As the livelihoods of Hong Kong citizens have been reeling from COVID-19, it is time for us to think of the people who are most in need. Riding on the Siemens Caring Hands initiative, many of our employees proactively made a donation, with Siemens matching every dollar donated,' said Dr. Eric Chong, President and CEO of Siemens Limited.

Through nonprofit organization Siemens Caring Hands e.V., St. James Settlement will receive the donations, to provide food assistance for those in Hong Kong who have found themselves unemployed or under-employed because of the COVID-19 pandemic. Alongside company-wide cash donations, Siemens also donated surgical

Siemens Limited

10/F, Tower B, Manulife Financial Centre,
223-231 Wai Yip Street, Kwun Tong,
Kowloon, Hong Kong

masks earlier this year to St. James Settlement to meet underprivileged families' surging demand for personal protective equipment. The two organizations, who share common goals, have been collaborating for over ten years in helping the community by co-hosting various charity campaigns.

The COVID-19 aid fund was set up by the Managing Board of Siemens AG in April. This fund will provide support to relief organizations and medical facilities as well as to individuals impacted by the COVID-19 crisis worldwide. By mid-July, 40 countries had participated in this initiative.

"Siemens has been championing a "Business to Society" attitude for over 170 years. The Caring Hands initiative is another illustration of our commitment to making a significant effort to serve our society. Through the collective efforts of the entire Siemens family, we can fight this crisis together," said Dr. Eric Chong, confirming that Siemens will stand united to get through these difficult times and continue to build for the future.



Food packs prepared using Siemens donation funding for the unemployed or under-employed during the pandemic.

Contact for journalists

Siemens Limited

Samantha Cheng

Phone: +852 2870 7872

E-mail: samantha.cheng@siemens.com**About Siemens**

Siemens AG (Berlin and Munich) is a global technology powerhouse that has stood for engineering excellence, innovation, quality, reliability and internationality for more than 170 years. The company is active around the globe, focusing on the areas of power generation and distribution, intelligent infrastructure for buildings and distributed energy systems, and automation and digitalization in the process and manufacturing industries. Through the separately managed company Siemens Mobility, a leading supplier of smart mobility solutions for rail and road transport, Siemens is shaping the world market for passenger and freight services. Due to its majority stakes in the publicly listed companies Siemens Healthineers AG and Siemens Gamesa Renewable Energy, Siemens is also a world-leading supplier of medical technology and digital healthcare services as well as environmentally friendly solutions for onshore and offshore wind power generation. In fiscal 2019, which ended on September 30, 2019, Siemens generated revenue of €86.8 billion and net income of €5.6 billion. At the end of September 2019, the company had around 385,000 employees worldwide.

In 1911, Siemens opened its first sales office in Hong Kong. Since then, the company has committed to being a trusted technology partner and providing innovative solutions in Hong Kong & Macao. Siemens has provided integrated solutions for infrastructure development projects, including gas turbine at Black Point Power Station and power substations for CLP Power in Hong Kong and CEM in Macao; cranes drives modernization for Hong Kong's Port; signaling, main control and fixed communication systems for Shatin Central Link; traffic control and surveillance system for Liantang / Heung Yuen Wai Boundary Control Point and total building solutions for City of Dreams in Macao. In December 2017, Smart City Digital Hub was setup to unlock the potential of digitalization.

Further information is available online,

Siemens Limited : www.siemens.com.hk

香港，2020年10月5日

西門子香港慷慨捐款同心抗疫

- 西門子香港為 **Caring Hands initiative** 籌得超過 **15** 萬港元捐款
- 善款撥捐聖雅各福群會以提供食物援助
- 西門子 **2019** 冠狀病毒援助基金由西門子董事會於 **4** 月成立，現已有 **40** 個國家參與

為支持西門子董事會於 4 月成立的 2019 冠狀病毒援助基金，西門子有限公司聯同香港旗下多家公司捐款，支持惠及全球的 **Caring Hands initiative**。截至 7 月末，西門子有限公司、**Siemens Mobility Limited**、西門子工業軟件有限公司和西門子能源有限公司已合共籌得超過 15 萬港元捐款，幫助受 2019 冠狀病毒疫情影響的香港市民。

西門子有限公司主席及行政總裁鍾漢明博士表示：「西門子與香港並肩同行已有逾 30 年歷史，有見香港市民生活嚴重受疫情影響，我們同事積極為有需要的人伸出緩手，並響應西門子 **Caring Hands initiative** 的捐助活動。他們每捐出一元，西門子亦會再捐出一元。」

善款將透過非牟利組織 **Siemens Caring Hands e.V.**撥捐聖雅各福群會，為因 2019 冠狀病毒疫情而失業或就業不足的香港市民提供食物援助。除了來自全公司的捐款，西門子也於較早前向聖雅各福群會捐出外科口罩，以減輕低收入家庭對個人保護裝備的急增需求。西門子與聖雅各福群會已攜手幫助社會超過 10 年，彼此有共同理念，曾合作舉辦多項慈善活動。

2019 冠狀病毒援助基金由西門子董事會於 4 月成立，基金將支持世界各地受疫情危機影響的賑濟扶助組織、醫療設施以及個別人士。截至 7 月中，已有 40 個國家參與了這項計劃。

西門子有限公司

參考編號: PR20201005C

香港九龍觀塘偉業街 223-231 號
宏利金融中心 B 座 10 樓

鍾博士續指：「西門子在過去 170 多年來一直秉持『營商惠民』的精神，Caring Hands initiative 再次證明公司對服務社會的決心。憑藉整個西門子大家庭的共同努力，我們一定可以跨過這次危機」，足證西門子會繼續上下一心，共同走過逆境，努力創建美好未來。



利用西門子的捐款，聖雅各福群會已準備食物包予因 2019 冠狀病毒疫情而失業或就業不足的香港市民。

傳媒聯絡

西門子有限公司

鄭惠心

電話：+852- 2870 7872

電郵：samantha.cheng@siemens.com

有關西門子

西門子股份公司是領先全球的科技企業，成立 170 餘年來，一直以卓越的工程技術、創新、品質、可靠性及國際化著稱。西門子的業務遍及全球，集中於發電及輸電、樓宇的智能基礎設施及供電系統，以及工業自動化及數碼化。透過分開管理的西門子交通有限公司，西門子提供先進的鐵路及交通智慧出行解決方案並重塑全球客運和貨運服務市場。西門子亦持有已上市的西門子醫療股份公司及 Siemens Gamesa Renewable Energy 的主要股份，提供領先全球的醫療科技及數碼醫療服務，以及陸上和海上風力發電等解決方案。於 2019 年財政年度（截至 2019 年 9 月 30 日），西門子的營業總額達到 868 億歐元，純利為 56 億歐元，全球擁有約 385,000 名員工。

1911 年，西門子於香港開設首個辦事處。多年來西門子致力成為香港及澳門值得信賴的業務伙伴，為兩地的基礎設施提供創新的解決方案，包括：中電及澳電變電站及龍鼓灘發電廠的燃氣輪機；香港貨櫃碼頭起重機現代化；沙中線信號、主控及固定通信系統；蓮塘/香園圍口岸交通及監測系統及新濠天地的樓宇解決方案。西門子於 2017 年 12 月成立智慧城市數碼中心，以發掘數碼化潛力。

欲了解更多資訊請瀏覽

西門子有限公司: www.siemens.com.hk